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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 9. listopadu 2022 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, Ing. Kostrová, doc.  Bogusch 

dr. Studnička, Ing. Svoboda, dr. Musílek, dr. Cimler, Ing. Mourková 

Hosté:  

Omluveni: 

 

prof. Kuča, prof. Krejcar, prof. Hubálovský dr. Lipovský, Mgr. Skoupilová, 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (prof. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

Trvá úkol příprav o prodloužení akreditací SP Chemie a SP Fyzikálně technická měření a výpo-

četní technika. K tomu pan děkan připomněl seznámit se záměrem akreditací Radu pro vnitřní 

hodnocení, dle sdělení dr. Dočekalové se dle dosud platného Akreditačního řádu UHK záměr 

předkládá v případě nové akreditace i jejího prodloužení. 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Doc. Marešová se vyjádřila k požadavku Dr. Prouzy ohledně harmonizace členství otevřel 

otázku termínů státnic sdružených SP. 

• Elektronizace agendy inventarizace majetku je v řešení. 

• Prof. Hynek upozorňuje na neadekvátní situaci bufetu na FIM, kdy bufet na budově A není 

stále v provozu.  

• Kvestor zašle návrh sjednocení pro udělení výjimky pro vyplácení příspěvku na penzijní 

připojištění pro pracovníky, kteří nemají plný úvazek. 

• Doc. Marešová úspěšně prošla jmenovacím řízením, nyní čeká na jmenování prezidentem 

republiky. 

• Doc. Marešová upozornila na možnost rizikových situací u studentů se specifickými potře-

bami, o kterých by daný vyučující (zejména externista na DPP) měl být informován.  

• Kritické SP ve vztahu k ruským studentů nemáme.  

• Konečný termín pro podávání přihlášek ke studiu je stanoven na 31. 3. 2023. 
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• Kariérní centrum – stánek bude přítomen na akcích typu imatrikulace, zápisy, nabízí své 

služby formou vstupů do výuky, první kroky na FIM, úvodní přednášky ostatních fakult, 

oslovení studentů přes sociální sítě ostatních fakult. 

• Podklad ke Zprávě o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti byl zaslán do materiálů ko-

legia. 

• STAG vyvíjí aplikaci na mobilní telefony, současně používáme aplikaci FIM, nákup jiné apli-

kace se neuvažuje.  

• V rámci aglomerace ITI a plánování financí za UHK v jednotlivých projektech bylo dosa-

ženo dohody v celkové výši cca 75 mil. Kč.  

• Výzva OP JAK „Rozvoj infrastrukturního zázemí DSP“ byla spuštěna 3. 11. 2022, UHK do-

sáhne na 40 mil. Kč, proběhne schůzka se zástupci fakult ohledně dělení financí. 

• Hodnoticí zpráva mezinárodního hodnocení konaného v rámci Institutional Evaluation 

Programe zahrnuje 26 doporučení, k nimž bude žádoucí zaujmout stanovisko a určit, která 

z nich bude UHK chtít implementovat.  

• Byl předložen materiál k jednání – Nevhodné chování na UHK, jedná se o vytyčení, jaké 

chování v této souvislosti je na UHK nepřijatelné. 

• Probíhá výzva k nominacím na členy hodnoticích panelů GA ČR, na fakulty byl rozeslán 

email, kde byl kromě vzoru i vzor formuláře na nominaci do panelu, který je třeba vyplnit 

na webových stránkách GA ČR.  

• Ve dnech 21.-24. 11. 2022 proběhnou v Technologickém centru AV ČR v Praze informační 

dny k výzvám 2023 – Klastr2-5 Horizontu Evrope. 

• Rektorátem byla připravena „Strategie výzkumné organizace“, aktuální podoba byla roze-

slána děkanům a příslušným proděkanům k připomínkování. 

• Ve dnech 10.-11. 11. 2022 proběhne online formou jednání MPK, za PřF bude reprezen-

tovat prof. Musílek.  

• Probíhá ustavování nové MPK na období 2023-2025, za PřF je nově nominovaný 

prof. Fujita.  

• UHK je součástí evropské univerzitní aliance vedené Univerzitou Bayreuth, zapojené uni-

verzity se připravují na podávání nové žádosti do výzvy programu Erasmus+ s termínem 

odevzdání do 31. 1. 2023. Prezentace projektu konsorcia byla členům kolegia rozeslána. 

• Na MŠMT byly odeslány žádosti o podporu ukrajinských a běloruských studentů z Fondu 

F.  

• Dne 22. 11. 2022 proběhne UHK International Day. 

• Od 1. 11. 2022 převzala agendu zaměstnávání cizinců paní Martina Petříková, Gabriela 

Kuřová odchází na mateřskou dovolenou. 

• Prof. Hynek upozornil na případ žádosti o podporu ze strany ruského studenta na FIM. 

Dr. Stašová zjistí, jak se k tomu staví na jiných VŠ.  

• Ing. Klicnar sdělil, že UHK vyhlásila veřejnou zakázku v režimu interní směrnice na zpro-

středkovatele dodávky elektrické energie pro rok 2023. Do rozpočtu bude doplněna 

zastropovaná cena včetně cen souvisejících služeb.  

• Ve dnech 9.-13. 11. 2022 proběhne na UHK setkání stovky studentů a studentek z regio-

nální výběrové konference při Evropském parlamentu mládeže.  

• Dne 13. 12. proběhne setkání s jubilanty. 
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• Mgr. Novák upozornil na problém se zveřejňováním studijních programů součástí UHK na 

webu UHK. Souvisí s přechodem na nový AR – D. Horníček z podpory webu vypracoval 

návod a shrnutí, které rozeslal všem zainteresovaným osobám emailem dne 7. 9. 2022. 

• Doc. Kříž se vyjádřil ve věci zastropování motivačních složek rozpočtu UHK, rozebral pro-

blematiku K a PPK za poslední roky.  Metodika rozpočtování se ale nebude do konce 

funkčího období rektora měnit. 

 

Doc. Kříž 

• Sdělil, že dne 14. prosince je plánováno kolegium rektora, odpoledne by proběhlo kole-

gium děkana a večer cca od 17 h bychom uspořádali předvánoční posezení. 

• K 31. 12. končí pracovní poměr s UHK Mgr. Kristýna Vávrová, s Mgr. Jakubem Novákem 

bude řešeno další fungování PR na PřF, vypíšeme výběrové řízení na obsazení pozice PR 

na PřF. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský  

• Ve čtvrtek 10. listopadu proběhne schůzka proděkanů VaV s prof. Krejcarem. 

• MŠMT a v návaznosti na to i UHK vydala drobně textově upravenou vyhlášku pro Speci-

fický výzkum na rok 2023 příští rok. 

• Finalizuje se příprava “Strategie výzkumné organizace”, což je dokument, který na UHK 

doposud chyběl. 

 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• UHK si vybrala jako strategické partnery University of Bayreuth, University of Wroclaw, 

University of Granada, University of Technology Malaysia, University of Ghana, Pontificia 

Universidad Javeriana – Cali. 

• Bude znovu odeslána přepracovaná žádost o evropskou univerzitní alianci s názvem Afro-

pean. 

• V rámci spolupráce s Kochi Technical University (KTU) byla na web PřF vyvěšena jejich 

nabídka stipendií pro NMgr. a Ph.D. studenty. Obdrželi jsme e-mail o informačním semi-

náři o nabídce KTU, materiál bude rozeslán navazujícím magisterským a doktorským 

studentům. 

• Pro vkládání dat do systému MIS stran zahraniční agendy byly nominováni pracovníci a 

pracovnice PřF. 

• MPK proběhne ve čtvrtek a pátek 10. a 11. 11. 2022. 

• Mezinárodní kreditové mobility – celouniverzitně je analyzována neúspěšnost v loňském 

roce. Za PřF budou podány žádosti pro incoming studenty z Japonska, Koreje a Ukrajiny. 

• Nadále nefunguje platforma Erasmus without papers, která měla zcela digitalizovat 

agendu zahraničních výjezdů a příjezdu u programu Erasmus+. 

• University International Day (UID) proběhne na budově A 22.11. od 14-17 h. 

• Je plánována schůzka s Missouri Southern State University – primární kontakt je s FF a 

PdF, MSSU je bohužel zaměřena humanitně. 

• Problém s kolejemi – na LS jsou vysoké počty zahraničních studentů a není dostatek míst 

na kolejích, budou poptávány jinde, za PřF je to přibližně 10 míst navíc.  
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• Studijní veletrhy – PřF nebude vysílat zástupce z důvodů vysokých nákladů, reprezentovat 

nás budou zástupci z rektorátu. 

  

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• Ing. Mourková poděkovala za spolupráci na směrnici k přijímacímu řízení. Za týden bude 

finálně projednána a schválena Akademickým senátem PřF. 

• Minulý týden proběhl veletrh Gaudeamus v Brně, za PřF byla vyslána Mgr. Vávrová.  Proto 

již jednotlivé studijní programy na webu PřF byly aktualizovány dle nové směrnice k přijí-

macímu řízení. Požádala vedoucí kateder, pokud by bylo potřeba cokoliv změnit v rámci 

přijímacího řízení, aby nejprve kontaktovali SO PřF a případné změny konzultovali.  

• Studijnímu oddělení bylo doručeno odvolání o ukončení studia studentky 1. ročníku Bio-

logie se zaměřením na vzdělávání a Chemie se zaměřením na vzdělávání. Sdělila k tomuto 

podrobnosti, poté se kolegium rozhodlo, že ukončení studia za daných podmínek stu-

dentky bylo správné. Odvolání bude postoupeno rektorovi UHK. 

 

K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – prof. Hubálovský 

• Realizace projektů ESF, ERDF končí v prosinci. Je nutné odevzdat všechny materiály. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Ve čtvrtek 10. 11.  proběhne jednání s panem kvestorem, dle jednání rektora s děkany - 

metodika pro rozpočet 2023 se nebude měnit, mimo dělení nákladů na energie a úroky. 

• Koncem týdne budou mzdy za 10/2022, přehled čerpání rozpočtů kateder pošle vedoucím 

kateder 14.11.  

• Pošle odkaz, kde je možné sledovat měření spotřeby energie na budovách. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Účastnil se jednání v Liberci ohledně evropského digitálního hubu (eDIH), deadline pro 

dodání podkladů za UHK je 14.11., bude se podávat znovu. 

• Připravují se 3 projekty v rámci výzvy OP JAK - Špičkový výzkum s účastí PřF.  

• Podané projekty – příští týden by měly být vyhlášeny výsledky výzvy OPSEC.  

• Některé aktuálně vyhlášené grantové výzvy nejsou vhodné pro nás. Je však otevřena vý-

zva TAČR SIGMA (podobný program jako byla ÉTA), deadline pro podání projektů je 14.12.  

Měli bychom nějaké projekty podat, kdo má zájem, M. Svoboda je nápomocen. 

• Připravujeme komercionalizaci výsledků několika projektů vědy a výzkumu, nejaktuálnější 

je výsledek projektu GAMA “Health React”, požadovaná dokumentace bude předložena 

KTT a prostřednictvím KTT Radě pro komercializaci UHK. Bude postupováno dle Rektor-

ského výnosu 17/2020, bude se jednat o první “komercializační projekt” na UHK dle 

tohoto RV. Kolegium děkana vzalo představený záměr na vědomí a členové kolegia k 

němu neměli žádné dotazy ani připomínky.  

 

K bodu 8) – Různé 

• Prof. Musílek požádal o data o spotřebě elektrické energie od pana kvestora, zařídí paní 

tajemnice.  
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• Prof. Musílek informoval o havárii chlazení na budově S v den promocí, kdy ve smyčce na 

chemii začalo zatékat ze stropu v prostoru chodby.  TPO problém zafixovalo, ale dále ne-

řešilo, voda tekla dále na zem. Stejná situace může nastat v dalších prostorách při spuštění 

klimatizací. Požádal p. tajemnici a p. děkana o prověření stavu plánovaných oprav. 

• Doc. Kříž sdělil, že připravíme změnu statutu, prof. Musílek navrhuje změnit oficiální název 

a zkratku PřF v anglickém jazyce.  

• Dr. Studnička – proběhly volby do AS, vznikla námitka na legitimnost voleb, byl zpochyb-

ňován Volební řád AS PřF, kdy se situace řešila s právním oddělením. Po právní stránce 

proběhlo vše v pořádku, nicméně je doporučeno zkoordinovat volební řád se statutem. 

Dále proběhla volba děkana, probíhají volby AS UHK, tyto probíhají elektronicky, jedná se 

o pilotní provoz. Zatím vše probíhá v pořádku.  Za PřF kandiduje 5 akademiků a 6 studentů, 

volí se tři zástupci z řad akademiků a 3 zástupci z řad studentů.  

• Dr. Studnička sdělil, že poslední zasedání stávajícího složení AS   následně poté zasedání 

nově zvoleného AS proběhne 16. 11. 2022. 

• Dr. Lipovský sdělil, že proběhl sněm RVŠ, o průběhu jednání zaslal vedení fakulty již dříve 

informace. Společně s doc. Křížem informovali o dění na UPOL.  

 

 

Úkoly:   

 

1. Prověření stavu plánovaných oprav rozvodů chlazení na budově S. 

Kdo:   Ing. Kostrová, doc. Kříž 

Termín:  13. 12. 2022  

Komu:   --- 
 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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